## Sun 4 May - Sat 10 May , 2025



Topic

Assignment

E



Note



Subject / Day	Sunday 04/05/2025	Monday 05/05/2025	Tuesday 06/05/2025	Wednesday 07/05/2025	Thursday 08/05/2025
English	Run, jump, and swim. Read the story and ask questions to make sure they understood the main idea of the story.	Re-read the story Run, jump, and swim, and answer the questions on the book about the story based on the reading.	Develop vocabulary: Carry, Push, Swim, Climb. read and write.	check for understanding: One opinion that the author gives is. The author would want us to. What exercises can you do to be strong?	Find Text structure: Text structure is how a text is organized. The author of a persuasive text writes an opinion and then gives reasons to convince you to think or do something.
Arabic	مراجعة شاملة لجميع مقاطع وحروف اللغة العربية التي تعلمها الطلاب ان يتعرف الطلاب الى الحرف ١١ء شكلا وصوتا من خلال الاستماع لقصة الدرف ١مع الحركات من خلال عرض بطاقات الحركات من خلال عرض بطاقات ان يكتب الطلاب الحرف بالشكل الكتب الطلاب الحرف بالشكل الصحيح على السبورة كتابة واجب الحرف ١١ء على دفتر اللغة العربية	تدريب الطلاب على مسابقة اللغة العربية الجولة الثالثة والاخيرة عرض بطاقات حرف الالف (١١ ء) على السبورة السبورة تلوين ورقة عمل صفية	قراءة كلمات منوعة على الحرف ١١ء على السبورة على السبورة تدريبات مكثفة على تحليل وتركيب كلمات على الحرف ١ كتابة ورقة عمل صفية كتابة واجب على دفتر اللغة العربية	مراجعة شاملة ومكثفة لكتابة وقراءة كلمات على الحرف ا ا ء استكمال تدريب الطلاب على مسابقة التهجية كتابة ورقة عمل صفية، وتطبيق عملي على كتاب اللغة العربية كتابة واجب الحرف ا ،اء على كتاب اللغة العربية اللادايي	لا يوجد حصة لغة عربية

Math	Circle Time: Quick mental math warm-up (e.g., "What is 2 + 1?") Activity: Use counting cubes or fingers to solve familiar addition problems	Game: "Find the Sum" – students pick 2 number cards and add Hands-On: Match sum cards to groupings of real objects (buttons, pencils) Small Group: Teacher-led table work with picture addition	Circle Time: Act out subtraction stories (e.g., "5 birds flew away 2") Activity: Use fingers and number lines to subtract	Game: "Subtraction Jump" – jump forward then jump back Hands-On: Use toys to model subtraction (e.g., 6 blocks, take 2 away) Small Group: Teacher-guided subtraction with number cards	Circle Time: "Shape Song" and flashcard review (circle, square, triangle, rectangle) Activity: Shape hunt in the classroom — find and name shapes Craft: Create a "Shape House" using cut-out 2D shapes Game: "What's Missing?" — remove one shape and have them guess
Conversation	Have a "Would You Rather" game to help students express their opinions and graduation practice.	Continue Graduation practice			
Ethics				محادثة الطلاب عن "نباتات واز هار بلادي" ان يتعرف الطلاب على اسماء النباتات والاز هار البرية التي تنمو في فصل الربيع مثل زهرة شقايق النعمان ،عصا الراعي مشاهدة فيديو تعليمي قصير تعريب الطلاب على فقرات حفل التخرج النهايي	
Science	Where do plants and animals live?	Plants and animals change the environment.		People change the environment.	
Swimming			level 1 : Half Olympic swimming distance training		
PE					small games
Music				Graduation song practice	
Dabkeh					يا زاريعين السمسم

Art	Craft			
Drama		Graduation Practice		